
 Protokół Nr XII/2015 

z obrad XII sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 30 października 2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- 

p. Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, zaproszonych gości, 

dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli 

partii politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli 

lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością. 

Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy                       

9 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów nr X/2015 i XI/2015 z sesji Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu w Nidzicy. 

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez pracowników samorządowych. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Nidzicki za poprzedni rok szkolny. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-

2025, 

3)  zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych 

samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołów Nr X/2015 oraz XI/2015 nie zgłoszono. Zostały one przyjęte 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 3. 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu złożył Starosta Grzegorz 

Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 

-projekt- 
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Dodał, że w sobotę odbył się Festiwal Pieśni Patriotycznej organizowany przez ZSZiO. 

Uważa, że to wielkie wydarzenie, lekcja historii. Z roku na rok prestiż i poziom uczestników 

wzrasta. Współczuje jury, bo trudno było wybrać zwycięzców. Podziękował Dyrektorowi 

ZSZiO za przygotowanie i przeprowadzenie Festiwalu. Następnie przekazał informacje                    

o zamiarze likwidacji Punktu Krwiodawstwa w Nidzicy. 16 października br. wpłynęło z 

Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa pismo informujące, że ze względu 

na koszty chcą zlikwidować Punkt w Nidzicy, a jego działalność przejąłby punkt w 

Działdowie, który działałby 2 razy w tygodniu. W Nidzicy funkcjonowałby jedynie punkt 

mobilny. Wspomniał, że 2 lata temu też były takie zamiary, ale decyzję odłożono. W 

województwie jest 7 Punktów Krwiodawstwa. 22 października Starosta doprowadził do 

spotkania z Burmistrzem Nidzicy i Dyrektor RCKiK. Wcześniej rozmawiał z dyr. ZOZ- p. 

Anną Osłowską na temat wynajmu pomieszczeń dla Punktu. Zaproponowała ona zwolnienie 

tej placówki z czynszu, za co, korzystając z okazji, podziękował. Po przedstawieniu tego 

mocnego argumentu dyrektor Kula wyraziła zgodę, aby Punkt działał w Nidzicy 2 razy w 

tygodniu w celu poboru krwi. Podziękował dyr. ZOZ za takie podejście do tematu 

krwiodawstwa. Podkreślił, że ustalenia z dyrektor RCKiK są wiążące, a następnie oddał głos 

dyrektor ZOZ. 

p. Anna Osłowska poinformowała, że w ostatnim czasie udało się ZOZ pozyskać 

generator prądu z przejścia granicznego. Ponadto zakupiona została karetka dzięki dotacjom 

samorządów. Oprócz tego, przy dofinansowaniu  lokalnych firm, ZOZ kupił kolonoskop i 

gastroskop. Można teraz wykonywać te badania bez skierowania do szpitala. Usługi tego typu 

ZOZ świadczy także dla sąsiedniego powiatu.  

Ponadto placówka ubiega się nadal o pomoc finansową od Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego.   

 

p. Andrzej Bróździński zwrócił się z prośbą o rozszerzenie informacji dotyczącej chęci 

zakupu działki obok Przychodni na potrzeby parkingu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki wyjaśnił, że najpierw była deklaracja gminy o 

sprzedaży, a następnie chęć zakupu przez powiat działki z przeznaczeniem na parking obok 

przychodni. Po sporządzeniu planu zagospodarowania przestrzennego podjęto decyzję o 

pozostawieniu tej nieruchomości w zasobach gminy. Miasto zbuduje parking samochodowy, 

który służyć będzie Przychodni Obwodowej, jak również istniejącej w sąsiedztwie 

zabudowie. 

p. Waldemar Słupski zabrał głos w sprawie Centrum Krwiodawstwa. Poinformował, że 

do niego również zgłaszali się krwiodawcy z prośbą o interwencję odnośnie zamiaru 

likwidacji Punktu Krwiodawstwa w Nidzicy. W imieniu własnym i innych krwiodawców 

podziękował wszystkim zaangażowanym w działania na rzecz pozostawienia Punktu w 

Nidzicy: Panu Staroście, Dyrektor ZOZ i władzom miasta. Dodał, że ludzie oddają krew za 

darmo, z chęci niesienia pomocy innym.   

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że takie rozwiązanie jest optymalne. Ten argument, że 

ze względu na koszty trzeba zamknąć Punt, jest nie do przyjęcia, bo przecież krew to życie. 

Wszyscy dziękują, że ten Punkt w Nidzicy  pozostał. 
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Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że to brutalna rzeczywistość. Działdowo 

zaproponowało całkowite zwolnienie z kosztów, oprócz energii elektrycznej, więc nasze 

rozwiązanie jest tym bardziej optymalne. To sukces, z którego się bardzo cieszymy. 

 

Ad. 4. 

p. Ryszard Kumelski zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg. Wspomniał 

że składał na poprzedniej sesji interpelację dotyczącą usunięcia konarów drzew zwisających 

nad drogą do Jabłonki. Zapytał, co w tej sprawie się dzieje.  

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez radnych Rady Powiatu w Nidzicy. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pytań odnośnie informacji nie było. 

 

Ad. 6. 

W imieniu Starosty, informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez pracowników 

samorządowych, przedstawiła Sekretarz Powiatu - Elżbieta Bieniek. Stanowi ona załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

Pytań odnośnie informacji nie było. 

 

Ad. 7. 

p. Sławomir Knapiński przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych szkół                  

i placówek prowadzonych przez Powiat Nidzicki za poprzedni rok szkolny. Stanowi ona załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

Pytań odnośnie informacji nie było. 

 

Ad. 8. 1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2015.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada, w obecności 9 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/73/2015 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2015-2025. 

Uwag i pytań nie było.  

Rada, w obecności 9 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/74/2015                 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 

2015-2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. 3)  

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych samorządowi powiatowemu 

przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 

Rada, w obecności 9 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/75/2015                 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2015 rok przyznanych 

samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

p. Jacek Dłuski udzielił odpowiedzi na interpelację p. Ryszarda Kumelskiego. Jego 

zdaniem temat wydaje się błahy, ale takie nastręczają najwięcej problemów. Trzeba było 

połączyć działania Nadleśnictwa i PZD, żeby dokonać przeglądu dróg i przy pomocy GPS 

określić właściciela drzew na trasie Napiwoda-Koniuszyn. Kilkadziesiąt drzew zostało 

wyselekcjonowanych. Nadleśnictwo jest w stanie swoje drzewa usunąć, a PZD w tym czasie 

będzie podkrzesywać drzewa powiatowe. Dalej, między Koniuszynem a Jabłonką – prosił p. 

Kumelskiego o wskazanie konkretnych drzew. 

p. Ryszard Kumelski odparł, że umówią się na wizję w terenie. Dodał, że sam rzadko 

korzysta z tej drogi, ale mieszkańcy zgłaszają problem. 

 

Ad. 10.  

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że ostatni miesiąc obfitował w różnego rodzaju 

imprezy. Jeżeli chodzi o organizację Festiwalu Pieśni Patriotycznej, to była bez zarzutu. 

Profesjonalizm zespołów był tak duży, że jury miało trudną pracę. Uważa, że wszyscy byli 

wygrani, zarówno organizatorzy, jak i uczestnicy.  

Ponadto, na podsumowaniu projektu szkoleniowego było 200 osób, więc okazuje się, że 

nauczyciele to grupa ludzi zdyscyplinowanych. Przyjechała również Pani Kurator. p. R. 

Kumelski jest pewien, że projekt był przydatny dla wszystkich jego uczestników. Jeśli będą 

nowe programy, to też będziemy pisać wnioski. Wiedza teoretyczna się zmienia, a dla 

nauczycieli jest bardzo istotne, żeby nie stać w miejscu. Uważa, że podsumowanie było 

bardzo dobrze przygotowane. Prosił, aby przekazać podziękowania Kierownikowi projektu. 

p. Kumelski wspomniał, że odbył się także koncert charytatywny dla 2-letniego dziecka. 

Bał się o frekwencję, ale Sala Rycerska była pełna. To była inicjatywa zrobiona od serca. 

Były drobne upominki od zakładów pracy. Stwierdził, że w Powiecie Nidzickim jednak 

razem można wiele zrobić, za co serdecznie podziękował. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Rady o godz. 13:19 zamknęła obrady 

XII sesji Rady Powiatu w Nidzicy. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:   


